
Komisia verejného poriadku pri MieZ Košice - Sídlisko KVP 

Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie verejného poriadku pri MieZ Košice – Sídlisko KVP, konaného 

dňa 20.03.2023 o 16:00 hodine v zasadacej miestnosti Miestneho úradu 

 

Prítomní členovia komisie:  

Ing. Lukáš Boritáš  – predseda 

doc.MVDr.Peter Korim,CSc. - podpredseda 

Iveta Adamčíková - člen 

Mgr. Ľubomír Kopčo – člen 

Mjr. JUDr. Ján Michalco - člen 

Mgr. Jozef Marcin – Mestská polícia KVP 

Matúš Nemec - člen 

 

Ospravedlnení: 

Vojtech Tóth, MBA 

Roman Štefančík 

 

Tajomník komisie: 

Ing. Jana Kolibábová 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Správa OO PZ Košice Sídlisko KVP  o bezpečnostnej situácii na sídlisku za rok 2022 

3. Správa o činnosti Mestskej polície mesta Košice – stanica KVP  KVP za II. polrok 2022 

4. Aktuálne problémy a čistota na sídlisku KVP 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

Priebeh komisie: 

Bod programu 1. 

Komisiu otvoril p. Boritáš predseda komisie, privítal prítomných a konštatoval, že komisia je 
uznášania schopná. 
 

Bod programu 2. 

p. Adamčíkova – bezpečnosť priechodov pre chodcov, vytipovať najrizikovejšie, MČ podať 
podnet na riešenie na poslancov 
 
p. Michalco – spomenul krádeže katalizátorov, a potrebu doplnenia kamerového systému, 
sledovať výzvy na externé financovanie 



Uznesenie: 

1. Komisia verejného poriadku MČ Košice – sídlisko KVP odporúča Miestnemu 

zastupiteľstvu Košice – Sídlisko KVP vziať na vedomie Správu OO PZ Košice 
Sídlisko KVP  o bezpečnostnej situácii na sídlisku za rok 2022 

Za: 7     Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 
Bod programu 3. 
 
p. Marcin a p. Nemec – upozornili na problémy parkovania autobusov pri futbalovom ihrisku 
na Janigovej ulici a pri aréne Sršňov. Potreba riešiť danú situáciu dopravným značením – 
zákaz vjazdu autobusom, okrem času potrebného na výstup a nástup, upozorniť aj 
organizátorov zápasov na daný problém 
 
p. Marcin - MsP rieši autovraky, je ťažké dopátrať držiteľa, nálepky na STK a EK už nie sú na 
prednom skle, niektoré mot. vozidlá sú bez EČV. Upozorňuje že zberné parkoviská pre vraky 
sú plné Navrhuje osadiť viac tabuliek, zakazujúcich pohyb psov, aby bolo pri kontrole 
príslušníkmi MsP nedošlo k nedorozumeniam 
 
p. Marcin – návrh obnovenia vodorovného dopravného značenia, prioritne na hlavných ťahoch, 
MČ adresovať na Mesto Košice požiadavku na obnovenie vodorovného dopravného značenia. 
 
p. Marcin – poďakoval za osadenie stĺpikov pri OC ISKRA 
 
p. Adamčíkova – upozornila na podnet občana, ktorý prevádzkuje predaj ojazdených vozidiel 
na Starozagorskej 23, zistí podrobnosti a odstúpi Mestskej polícii. 
 
p. Takáč – upozornil na problém s parkovaním na Cottbuskej na oblúkoch, Mestská polícia 
bude vykonávať častejšie kontroly 
 

Uznesenie: 

Komisia verejného poriadku MČ Košice – sídlisko KVP odporúča Miestnemu zastupiteľstvu 
Košice – sídlisko KVP vziať na vedomie Správu o činnosti MsP KVP za II. polrok 2022 

Za: 7     Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 

Bod programu 4. 
 
p. Boritáš – informoval o akcii Deň čistého KVP , ktorá sa uskutoční 1.4.2023 
 
p. Nemec – upozornil na potrebu častejšieho čistenia verejných priestranstiev hlavne od fliaš 
z hľadiska bezpečnosti 
 
p. Marcin – informoval o akciách, ktoré Mestská polícia organizuje pre informovanosť občanov 
o ich kompetenciách a práci 
 
p. Matoušek – upozornil na VZN o otváracích časoch prevádzok, kompetencia prešla na MČ 
 



Bod programu 5. 
 
p. Boritáš  – poďakoval členom komisie za spoluprácu,  
 
p. Nemec – technická požiadavka na termíny komisií, aby sa neprekrývali, návrh pravidelného 
zasadnutia komisie na utorok týždeň pred zastupiteľstvom. 
 
p. Adamčíkova – navrhla zorganizovať stretnutia po okrskoch za prítomnosti občanov, 
poslancov a zástupcami policajného zboru. 
 
Bod programu 6. 
 
Predseda komisie poďakoval prítomným členom za účasť. 
 
 
 
 
V Košiciach, 21.03.2023 

 

Zapísala: Ing. Jana Kolibábová                                                 Schválil: Ing. Lukáš Boritáš   


